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№  

 
 
 

 
 

гр. София,  11.05.2023 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 58 състав, 

в публично заседание на 11.05.2023 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Снежанка Кьосева  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Зорница Димитрова, като разгледа дело 

номер 9021 по описа за 2022 година докладвано от съдията, и за да се 
произнесе взе предвид следното: 

 След изпълнение на разпоредбите на чл.142, ал.1 ГПК вр. с чл.144 АПК, на 

именното повикване в 14,30 часа се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ М. З. Д. – редовно уведомен, явява се лично, не се 

представлява.  

 ОТВЕТНИКЪТ - ГЛАВНИЯТ АРХИТЕКТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА - 

редовно уведомен, не се представлява. 

 СГП – редовно призована, не се представлява.  

 ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ Д.: Да се даде ход на делото. 

 

 СЪДЪТ намира, че няма процесуални пречки за даване ход на делото, поради 

което 

 

ОПРЕДЕЛИ: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО 

 

ДОКЛАДВА писмо постъпило по делото на 29.3.2023 г. от гл. юриск. дирекция ПНО 

към СО, с което изпраща обратна разписка.  

 

 ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ Д.: Получих изпратените ми документи. Запознат съм с 

решението и писмото на ответника. Да се приеме докладваното писмо с разписката. 

Няма да соча други доказателства. Нямам други доказателствени искания. 

 

 СЪДЪТ намира делото за изяснено от фактическа страна и 

 



ОПРЕДЕЛИ: 

 

 ПРОЧИТА И ПРИЛАГА като доказателства по делото докладваните 

документи.  

 

 

ПРИКЛЮЧВА СЪДЕБНОТО ДИРЕНЕ 

ДАВА ХОД ПО СЪЩЕСТВО 

 

 ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ Д.: Видно от решението на гп. архитект, ще цитирам 

определението на ВАС, с което се връща делото към административния съд и го 

разглеждаме в момента. Макар и с привидно позитивен характер не съдържа 

конкретна информация, която да представлява отговор на въпросите, поставени по 

пунктовете в заявлението. Много ясно още в самото заглавие аз исках да разбера, 

какво ще се случи с посочените територии, преди да започне голям проект предвиден 

и тези, които не са предвидени в ПУП. И гл. архитект и районният кмет ми отговарят 

само за главния проект и за тези ПУП. Искам да ми върнат информация, съгласно 

моето заявление и конкретното ми питане: какво смятат да правят с тези терени преди 

да започнат проекта? Просто трябва малко четене с разбиране.  

 

 СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ. 

 

 Протоколът e изготвен в съдебно заседание, което приключи в 14,33 часа. 

 

       СЪДИЯ: 

 

 

 

            СЕКРЕТАР: 

 

 
  
 
 


